
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 80. posiedzeniu Senatu 

w dniu 7 sierpnia 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do minister infrastruktury i rozwoju Marii Wasiak 

Szanowna Pani Minister! 

W ostatnich dniach niemal codziennie w mediach pojawiają się informacje odnośnie do kolejnych wypad-

ków na autostradzie A4. Nawet w przypadku braku wypadków na A4 często pojawiają się korki – na niewy-

dolnych zjazdach niemogących przyjąć płynnie wszystkich samochodów (na przykład Kąty Wrocławskie 

w kierunku granicy) lub na bramkach poboru opłat. 

Jak rok temu powiedział premier Donald Tusk, „korki na autostradach mogą być zagrożeniem dla zdrowia 

i życia ludzi”. Wtedy stwierdził także, że bramki się nie sprawdzają i zadeklarował, że rząd do końca roku 

opracuje inny sposób poboru opłat drogowych. 

W związku z przedstawionymi wątpliwościami chciałbym skierować do Pani Minister następujące pyta-

nia. 

1. Czy zgodnie z deklaracją premiera Donalda Tuska rząd zajął się sprawą bramek i w najbliższym czasie 

zamierza przedstawić proponowane zmiany? 

2. Czy zostały przeprowadzone badania mające określić, jaki sposób poboru opłat na polskich autostra-

dach byłby najbardziej odpowiedni? 

3. Czy są prowadzone na bieżąco badania w celu ustalenia przyczyny niemal codziennych korków na au-

tostradzie A4? 

4. Czy ministerstwo widzi konieczność modernizacji autostrady i zjazdów, a jeśli tak, to czy są plany 

przeprowadzenia takich działań? 

Z poważaniem 

Jarosław Obremski 




